
Rapport fra startmøte 

 

Klubb: Sørreisa O-lag  

Sted: Zoom – digitalt  

Dato: 24.03.2021 

Veiledere: Anna Sofie Hoff og Sigrid Vehus Skjerve 

 

Deltakere:    

Jon Helge Vaeng  

Anne-Kari Bakkland 

Arvid Johansen 

Eli Blomseth Helgesen 

Jan Asbjørn Eriksen 

Jøran Birkelund 

Erlend Olsen 

Alf Brustad 

Christine Myrseth (tok over for Alf Brustad underveis i møtet) 

Begge fra Forum for natur og friluftsliv, Troms (FNF) 

 

 

Forventninger til møtet  

Dette ønsket deltakerne å få ut av møtet: 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Nå-situasjon i klubben 

Organisasjonshjulet 

Hovedinntrykk av hvilke områder som fungerer godt og hvilke områder som kan fungere bedre. 

 

 
 

Utdypende kommentarer til de ulike områdene i organisasjonshjulet (fra Padlet): 

  
Ledelse 

• Dedikerte ressurser som vil og kan bygge felleskap og involverende kultur 

• Ny nestleder gir ny giv i klubben 
 
Trenere 

• Per i dag drives ingen organisert trening. Vi har nok medlemmer som kan gjennomføre dette, 

men trenger deltagere. Men, vi har fått forespørsel om vi arrangerer treninger (en forelder 

utenom o-miljøet spurte) så det kan ligge et potensiale for å få med flere nye hvis 

organiserer treninger. 

• Mange har kompetanse, men ingen plan/ dedikerte trenere  

• Mulighet: Samarbeide med andre lag og foreninger 

• Vi har så få unge at vi ikke er et miljø å tilby. Det bør være 5 stk. for å skape et bærekraftig 

miljø. Derfor har vi heller ikke utdannet så mange trenere. 

• Laget må jobbe målrettet med rekruttering.  

 

Arrangement 

• Ambisiøs klubb 

• God kompetanse 

• Lojale ressurser 

• Får mye positive tilbakemeldinger på de arrangementene vi har. 

• Vi kan, vi gjør og vi lærer 

• Negativt: Mangler teknisk tidtakerkompetanse 

 

 



 

Aktivitetstilbud 

• God aktivitet i klubben med o-jakt, stolpejakt, turO osv, men mål og plan kan lages 

• Ut ifra antall aktive medlemmer så synes jeg at vi har meget stor aktivitet i laget med hensyn 
til aktiviteter på heimebane. Derimot er det ganske laber deltakelse på kretsløp o.l 

• Flere ulike aktiviteter: Tur-o vinter og sommer, O-jakt (treningsløp), Stolpejakten, 

Hodelyktkarusellen (mosjonsserie uten orientering) 

 

Kart og anlegg 

• Kart over hele kommunen, men vi har få georefererte kart 

• Gode kart og utstyr 

• Har mange kart fra store deler av kommunen. 

• Mange og gode kart og naturområder.  

• Vi har ubrukt og/eller gammelt terreng som bør nykartlegges.  

 

Organisasjon 

• Ettersom vi er en såpass liten klubb, har organisasjonen stort sett vært begrenset til styret.  

• Vi kan vinne en hel del med å involvere folk utenom styret i saker og aktiviteter som de 

brenner for.  

• Vi må tørre å spørre nye folk om å bidra, på den måten kan de føle at det er deres klubb. 

• Flinke dedikerte ildsjeler 

• Involvere flere 

 

 

Hva ønsker vi? 

Hvilke ting ønsker vi å gjøre noe med for å bedre dagens situasjon? 

• Få med voksne som er nye for orientering 
• Arbeide strukturert opp mot skolene  

 

Fremdriftsplaner og «parkeringshus» 
Det ble besluttet å lage fremdriftsplaner/tiltaksplaner på følgende områder: 

1. Få med voksne som er nye i orientering  
2. Strukturert arbeid opp mot skolene 

 

Begrepet parkeringshus er innført i klubbveiledningssammenheng for at vi ikke skal glemme andre 

forslag som det ikke var kapasitet til å jobbe med i denne omgang. Dette tiltaket ble ikke prioritert 

nå, men kan eventuelt følges opp senere: Attraktive tilbud til våre løpere som vil konkurrere, ulike 

treninger.  



1 – Få med voksne som er nye i orientering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hva skal gjøres? 
(Tiltak) 

Hvordan Ansvarlig Når Resultater 

 
Lage Instagram 
 
 
 
Friluftslivets uke 
arrangement 
 
 
Nybegynnerkurs 
for voksne 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompetanseheving 
 
 

 
Ta kontakt med 
Anna i forbundet 
 
 
Søke om midler 
 
 
 
Teorikurs digitalt 
(ta kontakt med 
forbundet)  
 
Praksis på 
treningsløp, stille 
med veiledere 
 
 
 
Sjekke ut nyttige 
instruktørkurs 
eks trener-1-kurs 

 
Anne-Kari/ 
Andreas 
 
 
Jon Helge 
 
 
 
Eli 
 
 
 
Jon Helge 
 
 
 
 
 
Stine-Mari 

 
Etter 
påske/starten av 
april 
 
September 
 
 
 
Etter påske/ 
starten av april 
 
 
Fra og med mai 
 
 
 
 
 
Etter påske/ 
starten av april 
 

 



2 – Strukturert arbeid opp mot skolene  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hva skal gjøres? 
(Tiltak) 

Hvordan Ansvarlig Når Resultater 

 
Ta kontakt med 
kommunen 
 
Ta kontakt med 
skoleledelse 
 
 
Infomøte med 
lærere  
 
 
 
 
 
Kontakte Midt-
Troms 
Friluftsråd 
(læring i friluft) 
 
 
Verdens 
Orienteringsdag  
(WOD) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
- 
 
 
- 
 
 
 
Forslag til opplegg: 

- Hva kan vi som O-lag tilby 
- Mer info om stolpejakt – 

dobbelt opplegg (nytt) 
- Det nye tidtakningsutstyret  

 
 
Tove Amundsen Fuglem eller Eivind H. 
Borge i fylkeskommunen. Sjekk dette 
før vi tilbyr ting til skolen.  
 
 
 
Anna avklarer eventuell utsettelse – 
og sender e-post til AK.   
 
Kronikk i lokalavisa – om 
arrangementet, folkehelse etc.  

 
Anne-
Kari 
 
Anne-
Kari 
 
 
(?) 
 
 
 
 
 
 
Eli 
 
 
 
 
 
Anne-
Kari 
 
FNF / 
Styret 

 
Allerede i 
gang 
 
Allerede i 
gang  
 
 
Våren 
+ muligens 
etter 
skolestart i 
august 
 
 
April (?) 
 
 
 
 
 
(?) 

 
 



Dato for oppfølgingsmøte 

I løpet av friluftslivets uke 4.-12. september  

Endelig dato avklares innen 1. august 

 

Andre kommentarer 

Satser på fysisk oppfølgingsmøte hvis det lar seg gjøre. 

 

 

Med vennlig hilsen 

Anna Sofie Hoff og Sigrid Vehus Skjerve 


